
BETOOG – Verordening Stimuleringslening verduurzaming winkels, kantoren  15-06-2023 
en panden met zakelijke bestemming Druten       
 
 
Dankuwel Voorzitter 
 
 
Ik had eigenlijk niet verwacht hier te staan voor een betoog met betrekking tot de 
Verordening Stimuleringslening verduurzaming winkels, kantoren en panden met zakelijke 
bestemming Druten.  
 
Eigenlijk is de reden hiervoor heel simpel. Tijdens het RTG van 01 juni 2023 ontstond er 
enige onduidelijkheid over het aangehouden proces met betrekking tot het opstellen van de 
stukken alsmede met betrekking tot de betrokkenheid hierin van de ondernemers zelf.  
 
 
Om die reden hebben wij als Sociaal Maas en Waal gemeend om nog enkele 
verduidelijkingsvragen te stellen. De antwoorden hebben we inmiddels binnen en hieruit 
concluderen we het volgende: 
 
= de ondernemingsverenigingen hebben achteraf het conceptvoorstel ontvangen en 
reageren hier wisselend op. Met name het aspect ‘Goede communicatie’ is een belangrijk 
aandachtspunt. Hiervoor heeft de gemeente veel tijd besteed aan de website Zakelijk en ook 
aan de communicatie rondom de lening. Vraag aan de Wethouder: wat zijn tot op heden uw 
bevindingen in deze?  
= wij hebben gevraagd waarom we het mandaat van het College niet kunnen beperken tot 
max. € 100.000,- per leningaanvraag, met een totaalmandaat van het College van € 
500.000,- voor deze leningaanvragen. Het feit dat bedrijven 1.500,- aan afsluitkosten moeten 
betalen is voor ons acceptabel argument het aanvraagbedrag niet ‘te laag’ te houden. 
Aanvullende vraag aan de wethouder: vindt u het toepassen van dit leningprincipe voor 
ondernemers geen ‘oneerlijke concurrentie’? U geeft immers aan dat 1,6% een gunstig 
rentepercentage is, maar voor ondernemers die de ruimte om te lenen niet hebben, die 
kunnen geen gebruik maken van dit ‘voordeel’… 
 
 
De antwoorden op de overige vragen/opmerkingen die tijdens het RTG aan de orde zijn 
gekomen, zijn voor ons duidelijk. Ik ben heel benieuwd of onze collega’s van K8D dat ook 
vinden of dat nog met een aanvulling komen, mede naar aanleiding van het punt dat 
burgerlid Van der Logt 2 weken geleden aanhaalde. 
 
Los van de voorgaande 2 vragen hebben wij geen aanvullende zaken meer, en denken we 
dat er een beslisnota voorligt waar we verder mee in kunnen stemmen. 
 
 
Dankuwel voorzitter!  
 
 


